
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 28. 8. 2024 

Místo:  Restaurace Maxima, Otrokovice 

Čas jednání: 20:00 – 22:00 

Účast:  Milan Veselý, Jan Krkoška, Bedřich Chromek, Pavel Rochovanský 

Omluven: Jan Šícha, Ondřej Porwisz 

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Jan Krkoška 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) Informace ze jednání regionálních manažerů – srpen 
4) Informace o vyhodnocení rozvojových plánů 
5) Informace ze setkání supervizorů rozhodčích a předsedů KRD 
6) Informace z jednání sekretářů LK 
7) Rozvoj – projekty, open air turnaj ve Zlíně 
8) Návrh rozpočtu 2025 
9) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Milan Veselý přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Jan Krkoška. 

2) Informace z regionálních komisí 

Ligová komise 

Na začátku července došlo k žádosti o přeřazení družstva z Ligy starších žáků – skupina 6 do JM Přeboru 

starších žáků – skupina B za strany oddílu Florbal Rosice. Nikdo z oddílů s „A“ družstvy neměl zájem, 

osloveny byly tedy i všechny „B“ týmy, zájem projevili Gullivers a Bulldogs Brno. LK JMaZL navrhla, aby 

RVV z obou uchazečů vylosoval, nebo vybral na základě pořadí obou družstev v tabulce soutěže 

z předchozí sezóny. RVV se zabýval především faktem, že předpis soutěže neumožňuje přihlášení B-týmů, 

dále se zamýšlel nad možnými dopady různých řešení. Z diskuse s účastníky soutěže vyplynulo, že 

s případným přeřazením některého z výše zmíněných družstev souhlasí. 

 

 Usnesení: RVV odhlasoval přesun družstva Sokol Brno I EMKOCase GulliversB do Ligy starších 
žáků – skupina 6 z Jihomoravského přeboru starších žáků – skupina B výměnou za družstvo Florbal 
Rosice. 

Hlasování: 3-1-0 

 

Dále předseda LK JMaZL Milan Veselý předložil ke schválení návrh sazebníku pokut pro sezónu 2024/2025. 



 

 

Usnesení: RVV schválil navržený sazebník pokut LK JMaZL pro sezónu 2024/2025. 
Hlasování: 4-0-0 

 

KRD 

Došlo k několika odchodům členů již v průběhu sezóny 2023/2024, diskutováno bylo tedy především možné 

nové složení KRD JMaZL. Předseda KRD JMaZL Jan Krkoška navrhnul ke schválení nové členy komise, 

Petra Števčeka a Alžbětu Holičkovou. Dále by měl pokračovat stávající člen komise Jakub Pospíšil. 

 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil návrh složení KRD JMaZL: Jan Krkoška (předseda), jakub 
Pospíšil, Petr Števček, Alžběta Holičková. 

 
DK 
Během měsíce června došlo k odstoupení člena DK JMaZL Petra Galasovského, v měsíci srpnu dále také 
Jana Slavíčka. Sekretář DK JMaZL Petr Plodík proto z pověření předsedy komise Jana Šíchy předložil 
návrh nového složení DK JMaZL 
 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil návrh složení DK JMaZL: Jan Šícha (předseda), Petr 
Števček, Jakub Cigl a Ondřej Kyjovský. 

3) Informace ze jednání regionálních manažerů – srpen 

Petr Plodík informoval RVV o tématech, která byla předmětem srpnového setkání manažerů regionů. 
Diskutovány byly především školské soutěže, dále pak problematika finančního plánování a výhledů na 
nadcházející roky společně s odhadem demografického vývoje a možných řešeních případného poklesu 
počtu nových členů ČF. Dále byl RVV informován o výsledcích přihlášek do PP č. 3 a také automatizaci 
procesů ve FIS společně s elektronizací agendy regionálních valných hromad. Velkou diskusí pak bylo 
nastavení procesů v jednotlivých odborných komisích, především v oblasti formální stránky fungování 
komisí. 
 
 Úkol: sestavit a aktualizovat statuty a jednací řády odborných komisí regionu 
 Zodpovídá: předsedové a sekretáři jednotlivých komisí regionu; termín splnění: 13. 9. 2024  

4) Informace o vyhodnocení rozvojových plánů 

V polovině srpna proběhlo vyhodnocení rozvojových plánů regionu za období 2020-2024 a zároveň za 
sezónu 2023/2024. Jednání se zúčastnili hejtmani Milan Veselý a Bedřich Chromek společně 
s manažerem regionu Petrem Plodíkem. RVV byl informován o výsledcích plnění jak dlouhodobého, tak 
ročního rozvojového plánu. Zároveň byla obsahem srpnového jednání také zpětná vazba k návrhům 
rozvojových plánů na období 2024-2028 a sezónu 2024/2025, se kterou byli členové RVV také seznámeni.  

5) Informace ze setkání supervizorů rozhodčích a předsedů KRD 

Jan Krkoška a Petr Stoklásek informovali o obsahu setkání supervizorů rozhodčích a předsedů KRD, které 
proběhlo začátkem srpna v Praze a dále také navazujícího online setkání supervizorů koncem srpna. 
Řešena byla především provozní agenda, úpravy ve FISu, dále pak legislativa. Předmětem diskuse bylo 
také vzdělávání rozhodčích a spolupráce při tvorbě nominací. 
 
 



 

 

6) Informace z jednání sekretářů LK 

Pavel Brückner informoval členy RVV a tématech, která byla předmětem srpnového společného jednání 
sekretářů regionálních LK, řešeno bylo především nastavení vnitřních organizačních procesů a 
sjednocování postupů, dále pak dílčí textační změny v Soutěžním řádu. 

7) Rozvoj 

Petr Plodík seznámil členy RVV s výsledky žádostí o dotační podporu ze strany KRO poskytnutou na 

projekty v rámci PP č. 2A, PP č. 2B a PP č. 1, zároveň také předložil návrh podmínek a znění jednotlivých 

programů pro sezónu 2024/2025. 

 

Usnesení: RVV vzal na vědomí výsledky přidělené podpory a jednohlasně schválil návrh znění 
programů podpory PP č. 2A, PP č. 2B a PP č. 1 pro sezónu 2024/2025 

 
V rámci agendy rozvoje předložili Jan Krkoška a Petr Plodík členům RVV žádost o finanční podporu 
florbalového open air turnaje, který proběhne 7. 9. 2024 ve Zlíně na jehož organizaci se chce region 
JMaZL podílet společně s oddílem Zlín Lions. Mělo by se jednat o akci, do které bude zapojeno několik 
místních oddílů, ale také široká veřejnost, kdy hlavním cílem bude popularizace a zviditelnění florbalu ve 
Zlínském kraji. Finanční podpora se bude týkat nákladů na instalaci a pronájem povrchu venkovního 
florbalového hřiště s předběžnou kalkulací 17 000 Kč. 
 

Usnesení: RVV odhlasoval přidělení finanční podpory na zajištění florbalového povrchu. 
Hlasování: 3-1-0 

8) Návrh rozpočtu 2025 

Petr Plodík předložil RVV aktualizovaný návrh rozpočtu regionu JMaZL pro rok 2025 
 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil návrh rozpočtu regionu JMaZL pro rok 2025 

9) Různé 

Petr Stoklásek navrhl RVV možnost zakoupit na náklady regionu několik sad rozhodcovských dresů, které 

by byly ve správě regionálního sekretariátu a byla by tak možnost v případě nouze zapůjčit dresy rozhodčím 

nováčkům, pokud nemají zatím k dispozici vlastní. 

 

Usnesení: RVV schválil návrh na nákup 4 sad rozhodcovských dresů. 
Hlasování: 3-1-0 

 
Bedřich Chromek informoval RVV o vyjádření zástupců ZLK k výsledkům florbalových reprezentací svého 
kraje na ODM 2024, které byly dle jejich názoru velmi neuspokojivé a region by se měl dle jejich mínění 
zamyslet na formou a kvalitou přípravy obou reprezentací. Mezi trenéry reprezentací ZLK se debatovalo o 
myšlence vzniku florbalové akademie Zlínského kraje založené na spolupráci místních oddílů. Na toto 
téma pak proběhla krátká debata. 
 
Milan Veselý připomněl zájem ze strany předsedy KRO ČF o získání osoby z regionu JMaZL do řad jeho 
komise. Dále Milan Veselý oznámil RVV svůj záměr zapojit se jakožto člen do činnosti KVM ČF. 
 



 

 

Byly nastaveny termíny jednání RVV do konce roku 2024, konkrétně 8. 10. 2024, 5. 11. 2024 a 10. 12. 
2024. 
 

 
Termín příštího jednání: 8. 10. 2024, 18:00 v Brně 


